

#### Terms and Conditions of BEA x AIA - Premier League Getaway Lucky Draw

#### BEA X AIA - Premier League Getaway Lucky Draw (the "Lucky Draw"):

From 3<sup>rd</sup> February 2025 to 28<sup>th</sup> February 2025, customers of the Bank of East Asia, Limited ("BEA") who have successfully applied Specified AIA Insurance Plan(s) through branch channel on need-basis and fulfilled the program requirements stated in the Terms and Conditions below will automatically be eligible to the "BEA x AIA - Premier League Getaway Lucky Draw" and have a chance to win fabulous prizes!

Important Notes: Customers should apply suitable insurance products based on your own protection needs and affordability.

- 1. The Lucky Draw is organised by BEA.
- 2. The Lucky Draw period is from 3<sup>rd</sup> February 2025 to 28<sup>th</sup> February 2025, both dates inclusive (Hong Kong time) (the "Campaign Period").
- 3. Specified AIA Insurance Plan refers to Bonus Power Vantage, OptimaCEO Medical Plan / OptimaCEO Medical Plan (Worldwide) / OptimaCEO Medical Plan First Gift, OptimaCEO Pearl Medical Plan / OptimaCEO Pearl Medical Plan (Worldwide) / OptimaCEO Pearl Medical Plan First Gift, CEO Medical Plan 5 / CEO Medical Plan (Worldwide) 5, CEO Pearl Medical Plan 5 / CEO Pearl Medical Plan (Worldwide) 5, On Your Side Plan / On Your Side Plan First Gift, Simply Love Encore 5, Wealth Enrich, Wisdom Term Life Plan, Expert Term Life Plan, Global Power Multi-Currency Plan 3, EasyGuard Care Essence, Forever Love Coupon Plan 5, Wealth Elite 2 Sapphire, Wealth Elite 2 Ruby, Admire Life 2, Fortune Promise 2 and FlexiAchiever Savings Plan.

4. Customers who have fulfilled the following criteria (the "Eligible Customers") during the Campaign Period will be automatically entitled to a designated number of Lucky Draw entries:

Category	Eligible Customers' Criteria	Lucky Draw Entries
А	<ul> <li>i. Existing BEA customers who have successfully applied and submitted Specified AIA Insurance Plan (based on the application date) during the Campaign Period (the "New Policy"), and</li> <li>ii. the New Policy should be issued and the cooling off period expired on or before 29<sup>th</sup> March 2025; and</li> <li>iii. fulfil US\$10,000 Annualised Premium requirement.</li> </ul>	1 entry
В	The Annualised Premium of the New Policy applied and submitted in Category A is paid by BEA Visa/Mastercard credit card	Extra 1 entry

- 5. Levy of the basic plans and/or add-on plans(s) will not be counted. For one-time premium payment plan, the annualised premium will be defined as 10% of the one-time premium paid. The exchange rate applicable for this Offer is US\$1 = AUD1 / CAD1 / HK\$7.5 / MOP7.5 / RMB6 / GBP0.6 / EUR0.7 / SGD1.2.
- 6. Eligible Customer will be entitled to maximum two (2) Lucky Draw entry.
- 7. Each Eligible Customer is entitled to enjoy this Lucky Draw. Winners of the Lucky Draw will be drawn randomly by computer (the "Winners").



8. A total of 3 Winners will be drawn in this Lucky Draw and will be rewarded according to the lucky draw result with the following relevant prize as illustrated under the table below:

	Eligible Customers will have the chance to win the below prizes (the "Prize")	No. of Winners
Grand Prize	Premier League Ticket with Round-Trip Air Ticket to London	1
	for 2 Persons (total reference value up to HK\$30,000)	ı
2 <sup>nd</sup> Prize	Premier League Ticket with London Accommodation for	1
2 Prize	2 Persons (total reference value up to HK\$20,000)	ı
3 <sup>rd</sup> Prize	Marriott Gift Card (value HK\$15,000)	1

- 9. Each Winner can win one Prize at most. The Winners will be announced on BEA Insurance Services website on or before 31st March 2025. BEA will send the winning notifications and prize collection arrangement to the Winners via SMS by 11th April 2025 through the phone number registered under BEA by the customers.
- 10. Winners must present the prize redemption notification to redeem the prize at the designated location of BEA within the specified period, if the winner fails to redeem the prize within the specific period, the winner will be deemed to be automatically given up the prize eligibility, and the prize will not be reissued. Regarding the match date and venue of the Premier League of Grand Prize and 2<sup>nd</sup> Prize, winners should refer to the terms and conditions of football match ticket for details. The air ticket and accommodation included in the Grand Prize and 2<sup>nd</sup> Prize will be issued in the form of travel vouchers. Winners should refer to the terms and conditions of the travel vouchers for details.
- 11. The New Policy has to be still in-force at the time when the Eligible Customer receive the Prize. Otherwise, the eligibility for the Prize will be revoked.
- 12. The Lucky Draw is not applicable to applicants who have submitted applications before the Campaign Period but withdrew the applications or cancelled the issued policies during the Campaign Period and then re-applied for the same products.
- 13. The Prize is no redeemable for cash, not for resale and cannot be refunded, or cannot exchange for other items. The Prize is not replaceable in the event of any loss or damage.
- 14. The Prize is subject to terms and conditions of the relevant suppliers.
- 15. BEA and AIA International Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability) are not the supplier of the Prize and will not assume any liability in relation to the same. The supplier of the Prize shall be solely responsible for all issues related to the quality and availability of the relevant products and services. Any disputes arising in relation to the Prize shall be resolved between customers and the relevant supplier.
- 16. This promotion material of Lucky Draw is for distribution in Hong Kong only.
- 17. Any photos and product descriptions of the Lucky Draw are for reference only.
- 18. BEA reserves the right of final decision on all matters relating to the above GiftsLucky Draw, which shall be binding on all parties concerned. In case of any dispute, BEA's decision shall be final.
- 19. Participation in this Lucky Draw is voluntary, and BEA shall not be responsible for any disputes or liabilities arising from or caused by this promotion or the Offer. BEA shall not be responsible for any related obligations or costs incurred by participating in this Lucky Draw.
- 20. Participation in this Lucky Draw represents the participant's understanding of, acceptance of, and willingness to comply with the terms and conditions of this Lucky Draw. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit, BEA reserves the sole right to immediately cancel the participant's entitlement to a Prize without prior notice.
- 21. A computer system arranged by BEA will be used to calculate the transactions. BEA's records and the results of its calculations shall be final and conclusive.



- 22. BEA shall not be responsible for any matters arising from or in connection with the submission, delay, loss, or transmission error of any information of the participant due to technical problems, including but not limited to any computer or internet network problems.
- 23. BEA reserves the sole right to vary or cancel the Lucky Draw and/or amend or alter these Tterms and Cconditions at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of BEA shall be final and conclusive.
- 24. No person other than Eligible Customers and BEA will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefits of any of the provisions of these Terms and Conditions.
- 25. BEA staff are ineligible to participate in the Lucky Draw.
- 26. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
- 27. Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall apply and prevail.

# ♥ BEA東亞銀行

#### 東亞 x 友邦 - 英超之旅大抽獎之條款及細則

#### 東亞 X 友邦 - 英超之旅大抽獎(「抽獎活動」):

東亞銀行有限公司(「本行」)之現有客戶於 2025 年 2 月 3 日至 2025 年 2 月 28 日期間經分行按需要成功投保指定友邦保險計劃並符合以下條款及細則,即可自動獲取「東亞 X 友邦 - 英超之旅大抽獎」資格,有機會獲得豐富獎品!

註:客戶應根據自身的保障需要和保費負擔能力投保適合的保險產品。

- 1. 是次抽獎活動由本行主辦。
- 是次抽獎活動由 2025 年 2 月 3 日至 2025 年 2 月 28 日(香港時間),包括首尾兩天(「活動日期」)。
- 3. 指定友邦保險計劃包括「充裕未來・盈尚」、「極臻・至尊醫療計劃」/「極臻・至尊醫療計劃(環球)」/「極臻・至尊醫療計劃-首護摯寶」、「極臻・至尊明珠醫療計劃」/「極臻・至尊明珠醫療計劃」/「極臻・至尊明珠醫療計劃」/「極臻・至尊明珠醫療計劃」、「至尊醫療計劃」、「至尊醫療計劃」、「至尊醫療計劃」、「至尊醫療計劃」、「至尊醫療計劃」、「至尊明珠醫療計劃(環球)5」、「愛伴航」/「愛伴航ー首護摯寶」、「簡愛・延續」保障計劃5、「財富顯裕」壽險計劃、「摯誠定期壽險計劃」、「尊誠定期壽險計劃」、「盈御多元貨幣計劃3」、「守康易危疾保」、「愛無憂長享計劃5」、「財富恆裕2・蔚」壽險計劃、「財富恆裕2・霞」壽險計劃、「裕滿人生」保障計劃2、「諾享」保障計劃2及「活享儲蓄計劃」。
- 4. 客戶於活動日期內符合以下條件(「合資格客戶」),即可自動獲得抽獎機會。

類別	合資格客戶條件	抽獎機會
А	i. 於活動日期內成功申請及遞交(根據申請日期)指定友邦保險	
	計劃(「新保單」)的現有本行客戶;及	1 次
	ii. 新保單須於 2025 年 3 月 29 日或之前繕發及冷靜期完結;及	1-7
	iii. 符合 10,000 美元首年年度化保費之要求。	
В	A 類別內之新保單首年年度化保費以東亞銀行 Visa/Mastercard 信用	
	卡繳付	額外1次

5. 基本計劃及/或附加契約之保費徵費均不會被納入於計算此優惠之內。一次性繳付保費計劃之首年年度化保費,將以躉繳保費金額10%計算。用於此推廣優惠計算之匯率為1美元=1澳元/1加元/7.5港元/7.5澳門幣/6人民幣/0.6英鎊/0.7歐元/1.2新加坡元。

## ∯ BEA東亞銀行

- 6. 合資格客戶最多可享 2 次抽獎機會。
- 7. 每位合資格客戶均可參加是次抽獎活動。是次抽獎活動之得獎者(「得獎者」)將由電腦隨機抽出。
- 8. 是次抽獎活動將會抽出合共 3 名得獎者,得獎者可因應抽獎結果而獲得以下獎品:

	合資格客戶有機會獲得以下禮品(「禮品」)	得獎名額
大獎	英超聯賽門票兩張連同雙人來回倫敦機票 (合共參考價值高達 HK\$30,000)	1名
二獎	英超聯賽門票兩張連同雙人倫敦酒店 (合共參考價值高達 HK\$20,000)	1名
三獎	萬豪酒店禮品卡(總值 HK\$15,000)	1名

- 9. 每名得獎者可贏取最多一份獎品。得獎者名單將於 2025 年 3 月 31 日於本行保險服務網頁公布。本 行將於 2025 年 4 月 11 日前,透過客戶於本行所登記之電話號碼,以短信形式通知得獎者有關領獎 安排。
- 10. 得獎者須憑獎品換領通知於指定期限前到本行指定地點領取獎品,如得獎者未能於指定限期前領取獎品,得獎者將被視作自動放棄得獎資格,獎品恕不補發。有關大獎及二獎內球賽日期及地點詳情,得獎者請參閱球賽門票之條款及細則。大獎及二獎內之機票及酒店將以旅遊券形式送出,得獎者請參閱旅遊券內之條款及細則。
- 11. 於公布得獎名單時,得獎者持有之新保單必須仍然生效,否則獲獎資格將被取消。
- 12. 是次抽獎活動不適用於在活動日期之前遞交申請或獲發保單而其後撤回申請或取消已簽發的保單, 之後再於活動日期內重新申請同一產品之客戶。
- 13. 於是次抽獎活動獲得的禮品不可兌換現金、轉售或退回,亦不可轉換為其他禮品,而一旦遺失或損壞亦不會獲得補發。
- 14. 禮品受相關供應商的條款及細則約束。
- 15. 本行及友邦保險(國際)有限公司(於百慕達註冊成立之有限公司)並非禮品之供應商,亦不會承擔任何與之相關的任何責任。禮品的供應商將全面負責與相關產品及服務的質素與供應有關的一切事宜。如與禮品有關的爭議,應由客戶與相關供應商自行解決。
- 16. 是次抽獎活動的宣傳內容僅供於香港境內發佈。
- 17. 是次抽獎活動的任何產品照片及描述僅供參考。
- 18. 本行就與上述抽獎活動相關的一切事宜保留最終權利決定,而有關各方需受有關決定約束。如有任何爭議,一概以本行的決定為最終裁決。
- 19. 參加者參加是次抽獎活動純屬自願性質,一切因是次抽獎活動或有關獎賞所構成或引致之責任概與 本行無關。本行無須就此承擔任何法律責任或賠償。

### **★** BEA東亞銀行

- 20. 參加者參加是次抽獎活動即代表其了解、接受及願意遵守本行就是次抽獎活動所訂立的條款及細則 及接受本行擁有此等條款及細則所述的權利。如有任何違反此等條款及細則、以不誠實手法參加或 進行是次抽獎活動及/或造假者,本行有權立即取消其參加及/或得獎資格,而不作任何通知,並對 任何違反行為保留追究權利。
- 21. 抽獎機制將由本行安排的電腦系統計算,本行記錄(其計算結果)為最終及不可推翻。
- 22. 因任何電腦、網路等技術問題而引致參加者所遞交的資料有任何遲延、遺失、錯誤、無法辨識等情況,本行概不負上任何責任。
- 23. 本行保留隨時更改或取消是次抽獎活動及/或修改或修訂此等條款及細則之權利,而無須事前通知。 如有任何爭議,本行所作的決定為最終及不可推翻。
- 24. 除合資格參加者及本行以外,並無其他人士有權按《合約(第三者權利)條例》(香港法例第 623 章)強制執行本條款及細則的任何條文,或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
- 25. 本行員工不可參加是次抽獎活動。
- 26. 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄,並按照香港特別行政區法律詮釋。
- 27. 此等條款及細則之中英文版本如有差異,一概以英文版本為準。